
Referat af ordinær generalforsamling i ForteFitness den 25. februar 
2020 
 
Vibeke Harrit bød velkommen til de fremmødte medlemmer (15). 
 

1. Valg af dirigent: 
Knud Høgh blev valgt. Knud konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indvarslet, dels ved mails, opslag i FortegårdsNyt, i fitnesslokalet og i cafeen. 
 

2. Bestyrelsens beretning ved formand Vibeke Harrit: 
Medlemstallet er steget fra 138 til 146 medlemmer (55 mænd og 91 kvinder). 
De ønsker der blev fremsat på sidste års generalforsamling er efterkommet. 
Løbebåndet er blevet justeret. Det er godt at brugerne er gode til at melde ind, 
når der konstateres ubalancer ved maskinerne. 
Der har været fremsat kritik af rengøringsstandarden, som bla skyldes 
personaleforhold. Der vil fremover blive støvsuget en gang ugentligt, og 
maskinerne tørres af en gang månedligt. 
Vedrørende petanquebanen er der blevet aftalt en fordeling af fremtidige 
udgifter med halvdelen fra Beboerforeningen og halvdelen fra ForteFitness. 
Det er aftalt med Teknisk Afdeling, at banen inden sæsonstart bliver 
forbedret. Det øverste lag skrælles af og der lægges nyt sand på. Desuden 
kommer der en kasse med ekstra sand til efterfyldning ved behov. 
Anskaffelsen af en ny massagestol til brug for både medarbejdere i 
Fortegården og medlemmer af ForteFitness er blevet godt modtaget. Der 
bliver ved siden af stolen opsat to kurve til klude, en til rene og en til brugte, 
sammen med en mild sæbeopløsning til aftørring af stolen efter brug. 
  

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse: 
Vibeke fremlagde det uddelte regnskab og det blev godkendt. 

 
4. Fremlæggelse af budget for 2020 til orientering: 

Vibeke gennemgik bestyrelsens forslag til budget og det blev godkendt. 
 
5. Fastsættelse af kontingent: 

Bestyrelsen anbefaler at det nuværende kontingent fastholdes, og det blev 
godkendt. 

 
6. Indkomne forslag: 

Der var ikke indkommet forslag til behandling. 
 
7. Valg til bestyrelsen: 

Formand Vibeke Harrit var på valg og Vibeke blev genvalgt med akklamation. 



Der er mulighed for at vælge en suppleant og en revisor. Der fremkom ingen 
forslag. 

 
8. Eventuelt: 

Der blev fremsat ønske om eventuelt at udskifte en cykel med en 
spinningcykel, men der skønnes ikke at være behov for det på nuværende 
tidspunkt. Udskiftning af en cykel med en mere handicapvenlig model blev 
også omtalt. Der blev fremsat ønske om at få lavet en stribe på gulvet til brug 
ved balanceøvelser. Det undersøges om det er muligt. 
Vibeke orienterede om at det igen i år er muligt at deltage i en 
skridttællerkonkurrence i maj måned. Der modtages jævnligt invitationer til at 
deltage i forskellige aktiver fra DAI. De bliver opsat på opslagstavlen i 
fitnesslokalet. Henvendelse til Vibeke (eller receptionen) hvis man er 
interesseret. 
Til sidst en opfordring til at alle brugerne er sammen om at passe godt på 
vores fitnesscenter. 
Der blev fremsat ros til formanden for at få centret til at fungere godt. 
  

 
Ref.: Jytte Schacht 


